



SONG XUE

Song is a senior litigator, with extensive experience representing his clients in complex litigation.

SONG XUE

Associate
Harper Grey LLP
sxue@harpergrey.com
604.895.3051

ASSISTANT

Aileena Li
ali@harpergrey.com

EXPERTISE

Commercial Litigation

Song joined Harper Grey in 2022, bringing with him over 12 years of experience as a commercial and civil litigator, most recently with the law firm of Chen and Xue LLP, which he co-founded in 2018. He has represented clients before all levels of court in British Columbia. An adept problem solver, Song has experience handling a range of complex commercial matters including real property litigation, construction and renovation, partnerships, breach of contract and corporations and trust disputes. He has also represented clients in family matters involving property issues. Song has created a reputation for himself providing business-focused solutions to his clients' complicated issues. He prides himself on his simple and concise communication. One of his greatest strengths lies in his ability to relate to clients with diverse backgrounds. Before immigrating to Canada from his native China, Song attended university and worked for close to ten years, including four years as a paralegal for American law firms in Beijing. This experience informed Song's ability to understand and address the legal needs of Chinese clients in relation to their business operations and inspired him to study Chinese law. Song obtained a Lawyer's Qualification Certificate from the Ministry of Justice of China in 1998 and went on to earn his Juris Doctor degree from the University of British Columbia in 2008. Song's cross-cultural background has provided him with a nuanced understanding of both the similarities and differences between the laws in each country. This unique perspective and Song's familiarity with Chinese cultural values serves both his first and second generation Chinese clients.

2022 年加入 Harper Grey 律師事務所，帶來了超過 12 年的商業和民事訴訟經驗，最近是在他共同創立的陳和雪律師事務所 (Chen and Xue LLP) 工作。他曾在所有層面的法院代表客戶，包括卑詩省。他具有處理各種複雜商業事務的經驗，包括房地產訴訟、建築和翻新、合夥關係、合同違約以及公司和信託糾紛。他也曾代表客戶處理涉及財產問題的家族事務。Song 以其提供以商業為導向的解決方案而建立了自己的聲譽，解決客戶的複雜問題。他為自己的簡單和簡潔的溝通感到自豪。他的最大優勢之一在於他能夠與背景各異的客戶建立聯繫。在移民加拿大之前，他在中國就讀大學並工作了近十年，包括在北京為美國律師事務所擔任四年助理律師。這段經歷使 Song 能夠理解並解決中國客戶的業務需求，並激發他學習中國法律。Song 於 1998 年從中國司法部獲得了律師資格證書，並於 2008 年從卑詩大學獲得了法學博士學位。Song 的跨文化背景為他提供了對兩國法律相似性和差異的微妙理解。這種獨特的視角以及 Song 對中國文化價值的熟悉，既服務了他的第一代和第二代中國客戶。

CREDENTIALS

EDUCATION

- University of British Columbia, J.D., 2008
- Lawyer's Qualification Certificate of China, 1998
- Shanghai International Studies University, B.A., 1995

BAR ADMISSION

- British Columbia, 2009

MEMBERSHIP

- Member, Law Society of British Columbia

